

Online system link : <https://hkcdba.azurewebsites.net/login>

Hong Kong China Dragon Boat Association Portal

Account Registration

1

2

3

[Already have an account? →](#)

[English](#) | [繁體中文](#) | [简体中文](#)

重要事項 Important notes:

- 請確保所填寫的電郵地址真確無誤, 以便日後接收總會資訊。 Please ensure the correct email address to receive our latest news.

- (1) 請以電郵地址註冊帳戶。
- (2) 輸入密碼並重複輸入密碼以確認密碼。
- (3) 然後按“登記”

- (1) Please provide an email address for account registration.
- (2) Create a password and retype the password.
- (3) Then click “Register”.



中國香港龍舟總會 Hong Kong China Dragon Boat Association

歡迎使用中國香港龍舟總會網上系統

請點擊[連結](#)確認你的電郵地址。

如果您無法點擊以上連結，請複製以下連結並貼到瀏覽器中。

[https://hkcdba.azurewebsites.net/login?
a=291860&b=445c6708f21df803e91573861065a19b&c=9e2063225076138d382daaa4801b1861](https://hkcdba.azurewebsites.net/login?a=291860&b=445c6708f21df803e91573861065a19b&c=9e2063225076138d382daaa4801b1861)

Welcome to HKCDBA! Verify Your Email Address.

Your HKCDBA system account has been created.

Please click [this link](#) to verify your email address.

If you are unable to click the link above, please copy and paste the following link into your browser.

[https://hkcdba.azurewebsites.net/login?
a=291860&b=445c6708f21df803e91573861065a19b&c=9e2063225076138d382daaa4801b1861](https://hkcdba.azurewebsites.net/login?a=291860&b=445c6708f21df803e91573861065a19b&c=9e2063225076138d382daaa4801b1861)

Best Regards,
Secretariat, Hong Kong China Dragon Boat Association
中國香港龍舟總會秘書處

此乃自動系統發出之電子郵件，請勿回覆此電郵。

This email is automatically generated. Please do not reply as this mailbox is unmonitored.

(4) 成功建立帳戶後，閣下將會收到由系統自動發出的‘啟用帳戶’電郵。

(5) 請按“連結”以啟用帳戶。

(6) 如遇“連結”未能正常運作，請按電郵下方之超連結地址啟用帳戶。

(4) Once the account had been created successfully, you will receive a verify email generated by the system automatically.

(5) Please press “this link” to activate your account.

(6) User must press “this link” or copy and paste the link at the browser to activate account

Hong Kong China Dragon Boat Association Portal

Log In

Your email has successfully been verified.
Please login below.



LOGIN

[Forgot Password?](#)

[Create your Account](#) →

[English](#) | [繁體中文](#) | [简体中文](#)

[User Guide](#)

點擊連結後，瀏覽器會直接轉載到中國香港龍舟總會網上系統。

(7)請輸入已驗證的電郵地址和密碼，然後按“登入”以進入網上系統。

Your browser will redirect to the HKCDBA's Portal.

(7) Type your registered email and password and press “LOGIN” to the Portal.

The screenshot shows the HKCDBA Portal dashboard. At the top, there is a red header with the HKCDBA logo and navigation icons. Below the header, the user's profile information (hkcdba7@outlook.com) and the word 'Dashboard' are visible. The main content area contains a welcome message and a 'Profile Signup' section. The 'Profile Signup' section features the HKCDBA logo and a message stating that the user does not have a registered profile. A green button labeled 'Register Your Profile' is highlighted with a red box, and a red arrow points to it from the right.

(8) 若閣下已成功啟用帳戶後，系統會顯示此頁面。請按“註冊”以建立你的個人資料。

Press “Register Your Profile” to create your profile, after login.

HKCDBA

hkcdba7@outlook.com

My Profile

Home My Profile

ACCOUNT

Change Password

Logout

Settings

Title: Mr.

Full Name in Chinese: Surname, First Name

Full Name in English: Surname, First Name
Full Name As Per Your Identity Document

Gender: Male

Date of Birth: D, M, YYYY

Region: Hong Kong, China

Address: Flat | Floor | Block

Building | Estate

Street No.

Area: Hong Kong Island (HK)

District: Central and Western

Sub District: Kennedy Town

Email Address: hkcdba7@outlook.com

Phone Number: +852 Phone Number

HKID or Birth Certificate: HKID


The HKID or Birth Certificate valid formats are X123456(7) or XXX123456(7). If you are a passport holder, please submit together with copy of your passport and visa permit by email to 'hkdba@hkolympic.org'

Existing Individual Member: -
You will be contacted to verify your identity.

Recent Photograph

Photo size must be at least 600 pixels wide and 750 pixels tall.
The photo size must be at least 50KB and no more than 10MB.
The background must be plain and light coloured.
Glasses are allowed. The frame must not cover any part of the eyes. There must be no glare on the lenses. Dark glasses are not permitted.
Head covering for religious or medical reasons is allowed. Your full facial features must be visible.
Your photo must be in focus. Balance the lighting and colour, not too dark or too light.
There must not be any shadows on your face or behind the head.
Your facial expression is neutral, and looking straight into the camera.

Click to Upload Recent Photograph



* Please enter either a English Name or Both

Create Profile

(9) 請於適當空格內位置填寫個人資料, 填寫完成和上傳近期照片後按 ‘建立個人檔案’ 提交。

Please fill in your personal information and upload a recent photography, once completed then select “Create Profile”.

The screenshot displays the HKCDBA Portal interface. At the top, the header is red with the HKCDBA logo on the left and notification, user, and help icons on the right. Below the header, the user's name 'Johnny Depp' is shown next to a profile picture. The main content area is titled 'Dashboard' and contains a white box with the following text: 'Welcome to the HKCDBA Portal!', 'Your profile registration is not verified.', and 'For any further queries or guidance on how to use the portal, please contact your administrator in charge.' The left sidebar is dark grey and lists navigation items: Home, My Profile, My Subscriptions, My Teams, Change Password, and Logout.

(10) 提交個人資料後，請耐心等待系統管理員批核。

After submitting your profile, please wait patiently for the approval of the system administrator.



中國香港龍舟總會 Hong Kong China Dragon Boat Association

歡迎使用中國香港龍舟總會網上系統！

你的個人資料已經獲得認證。

請點擊[以下連結](#)登入網上系統。

假如你未能點擊上述連結，請複製連結並於瀏覽器網址列內貼上。

<https://hkcdba.azurewebsites.net/login>

Welcome to HKCDBA!

Your HKCDBA profile has been approved.

Please click [this link](#) to access your account.

If you are unable to click the link above, please copy and paste the following link into your browser.

<https://hkcdba.azurewebsites.net/login>

Best Regards,
Secretariat, Hong Kong China Dragon Boat Association
中國香港龍舟總會秘書處

此乃自動系統發出之電子郵件，請勿回覆此電郵。

This email is automatically generated. Please do not reply as this mailbox is unmonitored.

(11) 當系統管理員已批核閣下的個人資料後，隨即就會收到由系統自動發出的認證電郵。

(12) 請按“以下連結”重新登入系統。

(11) When the administrator approved your profile, you will receive a confirmation email generated by the system automatically.

(12) Press “this link” to login system again.

HKCDBA 個人會員註冊

個人會員註冊

會員類型 **個人會員**

會籍有效期 1年 - HK\$80.00

稱謂 先生

中文姓名 祖高域諾華克

英文姓名 Novak Djokovic

與香港身分證/護照上的姓名相同

性別 男性

出生日期 22/5/1987

電郵地址 oyclqwkarkycmiwb@tmmwj.com

電話號碼 +8522335299

地址 28樓21室

香港身份證號碼 C612837(8)

緊急聯絡人* Emergency Contact Name

緊急聯絡電話* +852

聲明

本人同意遵守中國香港龍舟總會之會章、會規及守則，中國香港龍舟總會有權拒絕接納本人之申請而無需給予任何原因。

本人證實所填資料正確無訛，持有註冊所須之各項有效牌照。如因本人之疏忽或健康或體能欠佳，而引致本人或參加者於教習龍舟時傷亡，或在前往或離開訓練及比賽場地時傷亡或財物損失，一切責任由本人承擔，中國香港龍舟總會無須負上任何責任。本人明白並願意承擔在任何龍舟活動期間所有意外風險及責任，如有需要，本人會自行購買所需保險。本人亦同意授權予中國香港龍舟總會使用上述提供之所有個人資料作處理本申請之用。

如因本人之疏忽或健康或體能欠佳，而引致本人或參加者於教習龍舟時傷亡，或在前往或離開訓練及比賽場地時傷亡或財物損失，一切責任由本人承擔，中國香港龍舟總會無須負上任何責任。如有需要，本人會自行購買所需保險。本人亦同意授權予中國香港龍舟總會使用上述提供之所有個人資料作處理本申請之用。

總會保留拒絕對申請人簽署有懷疑之申請表。

除資格提升外，每張補發會員卡，不論遺失、損毀或更改資料或聯絡資料，每張申請將收取港幣50元。

未滿十八歲的申請人須得由家長或監護人同意申請及遵守上述條款與聲明。

註冊會費不設退款

Purpose for Personal Data Collection

1. The provision of personal data and other related information by means of the application form is voluntary. Hong Kong China Dragon Boat Association may not be able to process the application if no accurate or adequate data is provided.
2. Your personal data (including HKID, telephone number, email and correspondence address) will only be used for purposes of championship entry, communicating and promoting Hong Kong China Dragon Boat Association activities.
3. You may subsequently send your request to hkdba@hkolympic.org to stop us using your personal data for the above mentioned purposes.
4. Your personal information will be kept confidential. Hong Kong China Dragon Boat Association will not provide or transfer your information to the other parties or organization.

我接受條款和條件

簽署*

請貼

未滿十八歲的申請人須得由家長或監護人同意申請及遵守上述條款與聲明。

提交申請

(13) 請填寫緊急聯絡人資料，細閱有關申請成為個人會員的聲明，於空格中打剔號以表示閣下同意上述之條款，

(14) 並在下方簽署，然後按提交申請。

(13) Fill in the emergency contact detail
 Agree to the terms and condition
 (14) Signature and submit

訂閱

顯示 50 項結果 搜尋:

會籍詳情	賬單明細	動作
個人會員	待付款	賽事報名截止時間
開始日期: 2023年4月1日	總賬單金額: HK\$80.00	付款
結束日期: 2024年3月31日	待付金額: HK\$80.00	

顯示第 1 至 1 項結果，共 1 項 前一頁 1 後一頁

收據

顯示 10 項結果 搜尋:

收據編號	數量	收據日期	動作
目前沒有資料			

顯示第 0 至 0 項結果，共 0 項 前一頁 後一頁

(15) 點擊“我的訂閱項目”
(16) 請按“付款”。

(15) Click “My subscription”
(16) Press “Payment”

訂閱項目

選擇付款項目

<input type="checkbox"/>	項目	價錢
<input checked="" type="checkbox"/>	Individual Membership - Apr 1, 2023 ~ Mar 31, 2024 個人會員 - 2023年4月1日 ~ 2024年3月31日	HK\$80.00

返回

選擇付款方式

(17) 請選擇要付款的項目，於空格中打√號，然後按“選擇付款方式”。

(17) Select payment item √ and press “select payment method”

訂單摘要

S/N	Description	價錢
1	Individual Membership - Apr 1, 2023 ~ Mar 31, 2024 個人會員 - 2023年4月1日 ~ 2024年3月31日	HK\$50.00
		累計
		HK\$50.00

[返回](#)[以信用卡付款](#)[通過銀行轉賬付款](#)

(18) 請選擇付款方式：

- 以信用卡付款
- 通過銀行轉賬付款

(18) Select payment method：

- Credit card
- Local bank Transfer



中國香港龍舟總會
Hong Kong China Dragon Boat Association

親愛的祖高域諾華克 (Novak Djokovic) :

閣下的付款已被確認。

請閣下留意下面的交易詳情。

發票編號：#2302-000411

註冊項目：個人會員

期限：2023年4月1日 - 2024年3月31日

付款方式：銀行轉賬

付款金額：HK\$50.00

閣下可以通過此[連結](#)以查看完整的註冊詳情資料。

Dear 祖高域諾華克 (Novak Djokovic),

Your payment has been confirmed.

Please take note of your order details below.

Invoice Number: #2302-000411

Subscription Type: Individual Member

Duration: Apr 1, 2023 - Mar 31, 2024

Payment Method: Bank Transfer

Transaction Amount: HK\$50.00

You may access the portal via [this link](#) to view your full subscription details.

Best Regards,

Secretariat, Hong Kong China Dragon Boat Association

中國香港龍舟總會秘書處

(19) 收到確認付款的電郵後，閣下便成功註冊為個人會員。
然後可按下“連結”以查看完整的註冊詳情資料。

(19) You will receive a receipt email generated by the system automatically, once payment approved.